

隱私權政策

力可科技股份有限公司

力可科技股份有限公司（以下稱「本公司」）茲依個人資料保護法（以下稱「個資法」）第八條規定提供以下告知事項，敬請使用者詳閱。使用者使用本網站及本公司之服務，即表示已閱讀並同意本隱私權政策。

若為未成年人使用者使用本網站及本公司之服務，該使用者應已取得法定代理人或監護人同意。

一、蒐集之目的：

本公司為瞭解使用者需求、向使用者推薦合適的服務、後續服務之提供，將蒐集使用者的個人資料以供服務之相關使用。

二、蒐集之個人資料類別：

包含但不限於姓名、聯絡方式、教育背景及其他行銷或提供服務所需之個人基本資料。

三、個人資料利用之期間、地區、對象及方式：

1. **期間：**依法或本公司因執行業務所必須之保存期間。
2. **地區：**本公司之所在地、與本公司有業務往來之機構營業處所所在地。
3. **對象：**本公司及其關係企業、本公司之共同行銷或共同執行業務之人、依法有調查權機關或主管行政機關。
4. **方式：**以自動化機器或其他非自動化之利用方式（例如言詞、書面、電話、簡訊、電子郵件、傳真、電子文件及其他合於當時科技之適當方式）或其他符合個資法之利用。

若日後使用者欲變更、查詢、補充、更正或希望本公司停止使用使用者資料，請向本公司提供字面申請。

四、使用者就其個人資料依法得行使下列權利：

1. 查詢或請求閱覽，惟依法本公司得酌收相關必要成本費用。
2. 請求製給複製本，惟依法使用者應為適當之釋明。
3. 請求補充或更正。
4. 請求停止蒐集、處理或利用及請求刪除，惟依法本公司因執行業務所必須者，得不依使用者請求為之。

五、不提供個人資料所致權益之影響：

本公司是基於上述目的而須蒐集、處理或利用使用者個人資料，若使用者不同意本公司蒐集、處理及利用使用者個人資料，或是提供之個人資料不完整，本公司將無法提供完善服務。

Privacy Policy

Trinity Scholar Inc.

Trinity Scholar Inc. (hereinafter referred to as "the Company") hereby provides the following notices in accordance with Article 8 of the Personal Data Protection Act (hereinafter referred to as "the Act"). Users are requested to read carefully. By using this website and the services of the Company, users indicate that they have read and agreed to this Privacy Policy.

If a minor user uses this website and the services of the Company, such user must have obtained consent from a legal representative or guardian.

1. Purpose of Data Collection:

The Company collects users' personal data to understand user needs, recommend appropriate services to users, and provide subsequent services for related uses.

2. Categories of Personal Data Collected:

Including but not limited to name, contact information, educational background, and other basic personal data required for marketing or service provision.

3. Duration, Location, Access, and Method of Personal Data Utilization:

- **Duration:** The retention period as required by law or as necessary for the Company to perform its business.
- **Location:** The location of the Company's business premises and the business premises of institutions with which the Company conducts business.
- **Access:** The Company and its affiliates, persons jointly marketing or executing business with the Company, agencies with investigatory authority, or competent administrative authorities as required by law.
- **Method:** Utilization by automated or non-automated means (e.g., verbal, written, telephone, SMS, email, fax, electronic documents, and other appropriate methods according to current technology) or other methods compliant with the Act.

Should users wish to amend, inquire, supplement, correct, or request the Company to stop using their data in the future, please provide a written request to the Company.

4. Users' Rights Regarding Their Personal Data Under the Law:

- Inquiry or request for review, provided that the Company may charge relevant necessary costs and fees in accordance with the law.
- Request for a copy, provided users give appropriate explanations in accordance with the law.
- Request to supplement or correct.
- Request to stop collection, processing, or utilization, and request for deletion, provided that if the Company must perform duties as necessary for business, it may not comply with users' requests in accordance with the law.

5. Impact of User Refusal:

The Company needs to collect, process, or utilize users' personal data based on the purposes mentioned above. If users do not agree to the collection, processing, and utilization of their personal data by the Company, or if the provided personal data is incomplete, the Company's ability to provide services may be impacted.



TRINITY
SCHOLAR